
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 19. 9. 2019 

 od 19:00 do 19:45 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka,  ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, ing. Libor Kunte, 

ing. Karel Hladík, ing. Jakub Nerad, Jaroslav Flieger 

Omluveni: ing. Petr Hodboď, Petr Milichovský 

Neomluveni: 0 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Gabrielu Vitoušovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Jiřího Komárka. 

 
 
 

02 – Schválení doplněného programu 7. veřejného zasedání ZO 
 

 

            Zastupitelstvo obce schvaluje  program  7. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce  

            2019 

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 7. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Rozpočtové opatření č. 4/2019 

5) Schválení nájemníka nebytových prostor „Restaurace“  
6) Schválení zhotovitele komunikace u koupaliště a pověření starosty k podpisu smlouvy 

7) Schválení záměru pronájmu pozemku p. č. 381/1 

8) Oznámení o rezignaci na funkci ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 

9) Schválení jmenování ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 

10) Schválení prodeje hasičské stříkačky a pověření starosty k podpisu kupní smlouvy 

11) Diskuze 

12) Závěr 

 

            Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010 

 

          03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

           Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 



 

Začala oprava komunikace pod nádražím 

SITEL – pokračování zafukování 
JAW – připojení zafouknutých domů 

Stožáry VO 

Kotlíková dotace – Kunte Libor 

 

 

04 – Rozpočtové opatření č. 4/2019 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2019, které je přílohou tohoto usnesení. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení nájemníka nebytových prostor „Restaurace“ 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje nájemníka nebytových prostor „Restaurace“ slečnu Terezu 
Göttlichovou. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

06 – Schválení zhotovitele komunikace u koupaliště a pověření starosty k podpisu 

smlouvy 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele komunikace u koupaliště Firmu SaM a.s., IČ 25042751, 
Oblouková 416/39, Děčín za cenu 350.116,53 Kč vč. DPH 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
07 – Schválení záměru pronájmu pozemku p. č. 381/1 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje  záměr pronájmu pozemku p. č. 381/1 (pozemek vč. rybníka za 
bytovkama). 

 

Pro 7 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
08 – Oznámení o rezignaci na funkci ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 
 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rezignaci na funkci ředitele ZŠ a MŠ pana Miroslava Kroupy  

k 31. 8. 2019.  

 

 

 

          09 – Schválení jmenování ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 

 



 
Zastupitelstvo obce schvaluje na základě konkurzního řízení jmenování ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice   
paní Mgr. Magdu Petráškovou s platností od 1. 9. 2019. 

 

          Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

         10 - Schválení prodeje hasičské stříkačky a pověření starosty k podpisu kupní smlouvy 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje  prodej hasičské stříkačky a pověření starosty k podpisu kupní smlouvy. 
Hodnotící komise vybrala obálkovou metodou pana Štěpána Čurdu z Radonic. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

 

 

 

DISKUZE 

p. Hakl – nešel by kontejner na sklo přestěhovat sem ke krámu k Jáje? Jestli je možnost se zeptat… 

starosta – problém s tím asi nebude, ale musíme se domluvit kam ho dáme nebo tam dáme ještě jeden, to              
by bylo asi lepší řešení… 

p. Švihnos – ty dva rybníky….počítá se i s rybníkem za č.p. 1? 

p. Kunte – odebrání těch vzorků je drahé, uvidíme, jak to teď dopadne 

starosta – na rybníku se pracuje už 3 a více let, už tam ztroskotali dva projektanti a nevymysleli nic, teď mají 
pana Vlčka a je ve spojení s panem Hurychem a něco vymýšlí spolu. Projektantů na tyhle věci je hrozně 
málo. 
p. Kopecký – nezkoušeli jste to řešit nějak s pozemkovým úřadem, jako retenční nádrž… 

p. Kopecký – jak to vypadá s našima lesama, máme správce lesa? Je spočítáno kolik m3 kůrovcového dřeva 
ještě bude? 

starosta – ano, máme pana Tekeljaka od 1. 7. 2019 

p. Zach – už máme uzavřené smlouvy s Huntířovem a Veselým a kdy máme odhlásit auto z výjezdu? 

starosta – ne, nemáme 

p. Vorlíček – jak dopadl ten Červený dvůr? 

starosta – příští týden přijede paní Selnerová od památkářů a budeme to řešit….v souvislosti s tím děkuji 
hasičům za odčerpání vody, ale zatím nevíme jak to bahno  dostat ze sklepa 

p. Kopecký – Patka, parkování u č.p. 1, řeší se to nějak? 

starosta – není tomu nakloněn, budeme to zkoušet, obec k němu nebyla vstřícná, tak on nevidí důvod být  
vstřícný k obci 
                   

                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval všechny na další ZO. 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                              Jaroslav Flieger, 

        

                                                                                     Jiří Komárek,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 23. 9. 2019 

 

 

 


